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[Aage Fogh.] 
det, der skal til. Men når man ikke vil bruge 
de love, der er givet, så de kan tjene deres 
formål, opstår alle ulykkerne med de kæm- 
pehøje priser på enkelte arealer. 

Der var en af tilhørerne, der mente, at 
jeg havde taget fejl, da jeg sagde, at der 
var betalt 100.000 kr. pr. td. land. For at 
der ikke skal være nogen misforståelse, kan 
jeg understrege, at der er solgt 8,5 tdr. 
land, og de har kostet 993.000 kr.; det er 
bagland, der ligger bag ved bebyggelsen på 
Frederiksborgvej. Og lige ved siden af, ikke 
100 m derfra, ligger der 33 ha, som Ros- 
kilde by ejer i Himmelev kommune, og som 
de dyrker byg på 홢 til fornøjelse for mig, 
fordi j eg kan se de skiftende farver fra mit 
spisestue vindue; men det er dog lidt for 
dyrt, synes jeg, at opretholde denne jord- 
politik. , 

Undervisningsministeren (Helveg Peter- 
sen): Jeg skal bare ganske kort sige, at den 
vældige udvikling, vi er inde i med hensyn 
til de højere læreanstalter, gør det nødvèn- 
digt, at vi er meget forsigtige på dette om- 
råde. Det kan jo ikke nytte, at vi afgiver 
de muligheder, vi på den måde råder over. 
Vi kan, som jeg sagde før, komme ud for 
situationer, hvor et mageskifte kan gennem- 
føres, så vi på den måde kan sikre os de 
arealer, vi, nødvendigvis må bruge. 

Hermed sluttede spørgsmålet, og spørge- 
tiden var dermed til ende. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Valg at 17 medlemmer til et udvalq an-, 
gående: 

Forslag til lov om teatre 
og 
forslag til lov om ændringer i biograf teater- 

loven. (Filmsfonden). 

Valgt blev: Niels Matthiasen, Alsing 
Andersen, K. B. Andersen, Andreas Hansen, 
Peter Kristensen (Ålborg), Poul Nilsson, 
Astrid Skjoldbo, Søgaard, Helge Larsen, 
Harald Nielsen, Ejner Kristensen, Helga 
Pedersen, Ellen Poulsen, Gottschalck-Hansen, 
Hanne Budtz, Fanger og morten Lange. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

: Anden behandling af forslag til lov for 
Færøerne om .pantsætning af fangst. 

(Første behandling findes i tidenden sp. 
414). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslagets paragraffer og spørgsmålet 
om dets overgang til tredje behandling 
sattes til  forhandling under ét. 

Ingen bad om ordet. 

Lovforslagets §§ 1-6 og dets overgang til 
tredje behandling 
vedtoges uden afstemning. 

Formanden: Jeg foreslår, at lovforslaget 
går direkte til tredje behandling uden ud- 
valgsbehandling. Hvis ingen gør indsigelse 
mod dette forslag, betragter jeg det som 
vedtaget. (Ophold). Det er vedtaget. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Første behandling af forslag til folketings- I 
beslutning vedrørende det af den internationale 
arbejdskonferénce i Geneve i. året 1962 ved- 
tagne forslag til ændring i Den internationale 
Arbejdsorganisations statut. 

(Forslaget til folketingsbeslutning findes 
i tillæg A. sp. 129, fremsættelsen i tidenden 
sp. 79). 

Sagen sattes til forhandling. 

Ingen bad om ordet. 

Sagens overgang til anden (sidste) be- 
handling I 
vedtoges uden afstemning. 

Den næste sag på dagsqrdenen var: 

Første behandling af forslag til lov om 
indseende med priser. 

(Lovforslaget findes i tillæg A. sp. 121, 
fremsættelsen i tidenden sp. 96). ; 


